
PLE: CONSTITUCIÓ DE LA CORPORACIÓ DE CASTELLAR DEL VALLÈS. I 
ELECCIÓ DEL SEU ALCALDE. 

 
 
 
 A Castellar del Vallès, el dia 3 de juliol de mil nou-
cents noranta-nou. Essent les dotze hores, i donant compliment 
al que disposa l’article 195 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 
de juny, del Règim Electoral General, s’ha reunit en el Saló 
d’Actes de la Casa Consistorial, els senyors: 

- Lluís M Corominas Díaz 
- Josep Aldomà Buixadé 
- Gemma Perich Vidal 
- Josep M Serra Mercader 
- Montserrat Gatell Pérez 
- M. Dolors Ustrell Boada 
- José Martínez Gómez 
- Francesc Soto Martínez 
- Rai Serra Clapés 
- Pilar Llaquet Quintilla 
- Albert Alfonso Moreno 
- Rosa Massot Casadevall 
- Claudi Puigfel Serret 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullas 
- Julio Cesar Pombo Sabugueiro 
- Josep Rodés Girona 

 
Per part del Secretari de la Corporació es llegeixen les 
disposicions referents a l’acte de constitució del nou 
Ajuntament, així com els resultats de les eleccions celebrades 
i enumeració dels regidors proclamats per cadascuna de les 
llistes que han obtingut lloc i que són els següents: 

- CiU:   9 regidors 
- PSC-PSOE:   4 regidors 
- ERC:   2 regidors   
- PP:  1 regidor 
- IC:  1 regidor 

 
Pel Secretari actuant es procedeix i crida als regidors 
electes de major i menor edat, entre els presents, per tal de 
formar la Mesa d’edat. Un cop el senyor Josep Rodés Girona, 
promet l’acatament del càrrec, el senyor Julio Cesar Pombo 
Sabugueiro jura la formula reglamentaria. La Mesa d’edat queda 
constituïda així: 

- President: Josep Rodés Girona, com a regidor de major 
edat 

- Vocal      : Julio Cesar Pombo Sabugueiro, com a 
regidor de menor edat 



- Secretari:  Juli Boadella Vergés 
 
A continuació, la mesa d’edat examina les credencials 
presentades, i constata la personalitat dels assistents, i 
comprova que s’hagi formulat la corresponent declaració 
d’interessos, de tots els regidors. 
Tenint en compte que han concorregut els disset regidors 
electes, que representen la totalitat dels proclamats que 
corresponen a aquest Ajuntament, previ el jurament o promesa 
reglamentària que presta cada un dels regidors; els regidors 
Srs. Jordi Permanyer Bellmunt i Francesc Deu Trullas, ho van 
fer deixant constància que prometien “condicionats per la Llei 
Orgànica Electoral”. El President de la mesa declara legalment 
constituïda la nova Corporació municipal, que queda integrada 
pels regidors anteriorment esmentats. 
Acte seguit es procedeix a l’elecció de l’Alcalde, i a tal fi, 
el Secretari llegeix l’article 196 de la Llei Orgànica 5/1985, 
de 19 de juny, i d’acord amb el mateix, es proclamen candidats 
a l’Alcaldia, els regidors que encapçalen llurs respectives 
llistes electorals. 
Els regidors assistents, procedeixen a la votació secreta, 
disposant, el sobre que conté el seu vot, a l’urna habilitada 
a tal fi, i fet l’escrutini per la Mesa, dona el següent 
resultat: 

- Vots emesos : DISSET (17) 
- Vots vàlids : DISSET (17) 
- Vots en blanc: DOS (2) 
- Vots nuls: CAP (0)   
- Vots a favor de: 
  - Lluís M Corominas Díaz: NOU (9)  

          - Pilar Llaquet Quintilla: QUATRE (4) 
          - Julio Cesar Pombo Sabugueiro: UN (1) 
          - Josep Rodés Girona: UN (1)  
 
Vist el resultat de l’escrutini, i tenint en compte que el 
senyor Lluís M Corominas Díaz, que encapçala la llista 
presentada per Convergència i Unió ha obtingut NOU (9) vots, 
que representen la majoria absoluta dels regidors, el 
President de la Mesa el proclama Alcalde electe d’aquest 
Ajuntament, el qual manifesta l’acceptació del càrrec per al 
que ha estat elegit, i fent la promesa reglamentaria 
establerta, pren immediata possessió de l’Alcaldia. 
 
Acte seguit, l’Alcalde electe, Sr. Lluís M Corominas Díaz, 
obre un torn d’intervencions: 
- Josep Rodés Girona. En nom d’Iniciativa-Els Verds, manifesta 
la seva satisfacció juntament amb la del grup que representa,  
per aquesta nova reelecció del Sr. Lluís M Corominas Díaz, com 
Alcalde, perquè és una persona que mira  pel poble i 



procurarem, que amb l’ajut de tots, arribar a fet més del que 
s’ha fet. 
 
- Julio Cesar Pombo Sabugueiro, en nom del Partit Popular, 
comença agraint la presència a tots els assistents i passa a 
felicitar al Sr. Alcalde per la seva elecció i al seu equip de 
govern. Continua la seva exposició dient que és un jove de 
noves generacions i manifesta la seva voluntat de treballar 
molt fort i amb moltes ganes i voluntat pel poble de 
Castellar, conjuntament amb tots els partits polítics que 
composen l’Ajuntament.  
 Ens trobem en l’inici d’una nova legislatura en la que, 
després de 20 anys de democràcia nosaltres des del PP de 
Castellar, obrim una nova etapa per tenir un creixement sòlid 
i estable i fer partícips i beneficiaris a tot el conjunt de 
ciutadans de Castellar. Nosaltres des del Partit Popular 
vindrem a fer una bona gestió, per augmentar una mica més el 
nivell de benestar social per tots els ciutadans; La gestió 
política portada a terme fins ara per Convergència i Unió, 
podem dir que és bona o dolenta, hem de dir també que en els 
darrers 20 anys tenim els mateixos problemes que fa 20 anys. 
Per això ens queda el dubte d’aquesta bona gestió.  
Per acabar dir que el meu vot de confiança, amb l’excepció de 
prioritats sempre que sigui per la millora del poble, per la 
millora dels castellarencs i sobretot per la societat de 
Castellar i el seu benestar social, és per tots els 
castellarencs. Gràcies. 
 
- Jordi Permanyer Bellmunt  en nom d’ERC. Comença la seva 
exposició dient que en primer lloc i des d’ERC, donar la 
nostra sincera felicitació i enhorabona al Sr. Lluís M 
Corominas per la renovació del càrrec d’Alcalde i també la 
nostra felicitació, enhorabona i benvinguda als regidors que 
per primer cop han aconseguit el seu càrrec i podran exercir, 
a partir d’avui en la seva tasca de regidors pel poble de 
Castellar. Iniciem aquesta nova legislatura, nosaltres creiem 
que amb un missatge molt clar, que ens ha donat la ciutadania, 
un missatge que ens mostra el distanciament de la ciutadania i 
el seu desencís em vers la política, i això ha traduït en una 
elevadíssima abstenció. Per nosaltres aquest no es només un 
problema del passotisme dels ciutadans, ni tant sols un 
problema només de la consolidació de la democràcia, més aviat 
creiem que és un problema que ve donat per la mala imatge                
a nivell general, que els partits polítics hem donat als 
nostre conciutadans, i això ens sembla que és clar i evident. 
Pensem que hem de fer una reflexió i una autocrítica molt 
seriosa per tal d’establir tots aquells mecanismes adients 
d’informació de cara al ciutadà, una informació clara i 
transparent i tots aquells mecanismes adients que assegurin 
una participació real en les decisions que es prenguin a 
l’Ajuntament, que siguin partícips d les decisions que s’hi 



prenguin, no tant sols que afectin als 17 regidors o als que 
configuraran l’equip de Govern. 
Des d’ERC pensem que tenim un repte importantissim tots els 
partits polítics que és el d’acostar la casa de la Vila a la 
gent i acostar a la gent a la Casa de la Vila, i aquest és un 
repte molt difícil, però que entenem que ha de ser la 
prioritat de tots els partits polítics representats a 
l’Ajuntament i en concret a l’Ajuntament de Castellar, i 
aquest és el nostre repte. Abans el representant del partit 
Popular donava les gràcies a totes les persones que avui han 
vingut aquí; nosaltres també ho fem i a més a més assumim 
aquest repte d’intentar aconseguir que els plens i la 
participació sigui realment com ha estat avui, i aquest és un 
repte que majoritàriament hem d’aconseguir els partits 
polítics. Avui els disset regidors de les diferents opcions 
que estem representats aquí, penso que tenim molt clar que 
només representem a una mica més del 50% dels electors, i que 
tenim moltes mancances i molt per millorar. Tots plegats hem 
de ser més humils, els regidors aquí presents representem a 
molt poca gent, i el grup de CiU, amb 9 regidors, tot i ser el 
més votat, no és tant representatiu com els altres 8 regidors 
dels demés grups polítics.  
Des d’ERC creiem que Castellar ha de tenir un equip de govern 
obert, transparent i plural, que reflecteixi i representi la 
voluntat que han manifestat els castellarencs amb els seus 
vots. La nostra abstenció d’avui, vol reflectir la voluntat i 
la predisposició de diàleg d’ERC, una voluntat que pretén 
avançar cap a una manera de governar diferent, participativa, 
molt més plural, consensuada i aprop i  comptant amb la gent. 
Som un grup polític amb voluntat de govern, però no 
participarem amb un govern a qualsevol preu, ha de ser una 
participació justa i lleial, s’ha de poder actuar en la pressa 
de decisions d’una manera transparent i en absolut 
condicionada per possible manca de llibertat. Volem ser-hi a 
fons adquirint les responsabilitats que calguin, ERC té la 
porta oberta de bat a bat, i si això no és possible, la nostra 
tasca us assegurem que serà la d’una oposició constructiva, 
rigorosa i sense concessions. 
 
- Pilar Llaquet Quintilla en nom del Partit Socialista de 
Catalunya i diu: començaré felicitant al Sr. Lluís M Corominas 
que ha estat novament elegit Alcalde de Castellar, a qui 
desitgem, des del grup socialista, molts encerts en el govern 
de la nostra Vila; però no només vull felicitar a l’Alcalde, 
també ens hem de felicitar tots plegats perquè avui, un cop 
més, en els darrers vint anys constituïm un Ajuntament 
democràtic, resultat de la voluntat popular que va voler 
participar en les passades eleccions del 13 de juny, per cert 
que a tots ens hagués agradat que aquesta participació hagués 
estat més elevada. Avui la voluntat popular ha volgut que el 
Govern de Castellar sigui de Convergència i Unió, amb 9 



representants, i 8 de les altres forces polítiques. Nosaltres 
però, no voldríem que l’Ajuntament fos convergent            
ni tampoc exclusivament de cap altre partit, nosaltres volem 
que l’Ajuntament sigui de tots els castellarencs, que des 
d’aquesta Casa Gran es tinguin en compte els drets de tots els 
vilatans, volem que es treballi per fer un Castellar cada cop 
millor, volem que des de l’Ajuntament  sàpiga fer 
protagonistes per totes les persones que viuen a Castellar i 
es treballi amb la seva participació. Volem que l’Alcalde i 
tots els regidors sàpiguen connectar amb la gent i la sàpiguen 
escolar, volem que l’Ajuntament prioritzi a les persones 
davant de qualsevol cosa. El representants del partit 
socialista treballarem per què aquests desitjos siguin una 
realitat, ho farem des d’una oposició constructiva, com la que 
fins ara hem portat a terme, estudiant projectes, portant 
esmenes, aportant propostes, fent critiques acompanyades 
d’alternatives en els projectes en que ho considerem oportú i 
també estem predisposats a col·laborar amb l’equip de govern, 
però, això no ens ha d’impedir de denunciar els fets o maneres 
de fer que nosaltres no considerem prou correctes. Son quatre 
els anys que tenim per davant per treballar per Castellar, 
nosaltres estarem en el camí del diàleg, si entreu en aquell 
camí, allà ens trobareu. 
I a tots vosaltres i a la resta de ciutadans sereu el nostre 
Tribunal, i podreu valorar les nostres actuacions. Sabeu que 
som receptius, dialogants i tolerants, estem disposats sempre 
a escoltar-vos i a fer-nos portaveus de les vostres 
inquietuds. Abans d’acabar, fer un reconeixement públic del 
company Enric Falgueres que ens ha acompanyat aquests darrers 
4 anys, al que trobarem a faltar i al qui agraïm  la feina que 
ha fet. També vull valorar molt positivament el fet de 
consolidar la presència femenina al Consistori, demostrant un 
cop més que la dona té obertes les portes a la vida política i 
ciutadana; vull expressar el nostre agraïment als ciutadans de 
Castellar que han dipositat en nosaltres la seva confiança, 
als que faig arribar la més forta convicció que el nostre 
objectiu davant els quatre anys de mandat que avui encetem, 
serà de servir a Castellar, treballar pel nostre poble i fer 
tot el que estigui al nostre abast per què guanyi Castellar. I 
per acabar diré unes paraules d’un poeta que diu: “de nou les 
circumstancies ens apleguen per fer avançar aquest nostre 
país, uns seguiran al davant, d’altres al costat i per 
empènyer sempre tots al darrera.” Gràcies. 
 
- Josep Aldomà Buixadè,  en representació de Convergència i 
Unió, després de donar la benvinguda tots comença la seva 
exposició dient que iniciem aquest nou mandat de quatre anys 
amb una composició de l’Ajuntament molt similar a l’anterior, 
i també seguin una línia de continuïtat, per això voldria 
agrair la tasca que han fet tots aquells companys i companyes 
regidors que han estat en l’anterior legislatura.  



Iniciar mandat pot tenir com a significat l’encàrrec que ens 
dóna la ciutadania per gestionar, de la millor manera aquests 
interessos col·lectius i aquest compromís que ens atorguem, el 
realitzarem amb un govern que tingui la major eficàcia, 
eficiència, responsabilitat i dedicació. Per dur a terme 
aquesta tasca criem que es indispensable la intervenció, la 
participació i la col·laboració de tots els ciutadans perquè 
són els ciutadans els que fan progressar qualsevol societat, i 
com a tal han de participar, a través de comissions o dels 
seus òrgans, en la gestió municipals. Feu-nos arribar les 
vostres opinions, i nosaltres com a grup de Govern tirarem 
endavant les vostres iniciatives. Vull fer també esment al 
personal de l’Ajuntament que són qui asseguren la continuïtat 
dels serveis i l’execució d’aquests encàrrecs que els regidors 
reben per part de la ciutadania. Finalment adreçant-se als 
companys regidors, tots hem de treballar per servir al poble 
de Castellar i dels seus ciutadans, encara que podem posar 
l’accent en alguna vessant i amb la voluntat de fer-ho 
conjuntament, col·laborant tots plegats. Per part nostra 
aquesta voluntat existeix, no és un govern només de CiU, sinó 
per a tots els ciutadans en més raó que aquesta candidatura 
estem alguns independents. Només desitjar que en benefici de 
tothom aquest esperit de col·laboració es porti a terme. 
- Lluís M Corominas Díaz , comença fent un agraïment a tots 
els que han fet confiança, un cop més, perquè des de 
Convergència i Unió encapçalem aquest Ajuntament. A la resta 
de companys de Consistori també, felicitats per haver assolir 
aquest càrrec de regidor/a, de representació del municipi i 
dels ciutadans que és un orgull per tots nosaltres.  
Iniciem una legislatura en que els resultats d’unes eleccions 
donen unes majories, i a nosaltres ens ha tocat aquest 49’89% 
dels vots emesos, això vol dir una renovació de la confiança. 
Es presentarà un cartipàs, una distribució de competències 
que, en principi només estarà composada pels regidors de CiU, 
dic en principi, perquè s’han començat converses amb els dos 
principals grups de l’oposició per tal d’intentar arribar a un 
acord que ens permeti fer més gran les responsabilitats dels 
actuals nous regidors de l’equip de govern. Estem oberts al 
diàleg, perquè hi ha una voluntat de tots plegats de treballar 
pel municipi, una voluntat que ens ha fet conèixer-nos durant 
aquests quatre anys, i a l’haver molts regidors que repetim hi 
ha també un plus de confiança a nivell personal que ens permet 
que aquestes converses que ara s’han iniciat tinguin ja una 
base feta i no tinguem que parlar només de temes problemàtics 
nous. El municipi necessita que tots plegats treballem per 
ell, no només que hi treballem els de l’equip de govern, com 
ja s’ha dit per part dels grups de l’equip de l’oposició. 
Evidentment hi ha una cosa que ningú ens pot negar, i és que 
aquest 49% de vots emesos a favor de l’equip de govern 
demostra una confiança a una tasca feta i a un programa que 
portàvem com a base de cara als proper 4 anys, per tant aquest 



és el nostre punt de sortida i en tot allò que sigui 
coincidència ens hi trobarem. Voldria dir que durant aquests 
quatre anys hem de parlar de continguts, de projectes, i fer 
esment a les grans línies: - hem de seguir fent equipaments 
pel municipi, perquè és un municipi que ha crescut i que creix 
i que per tant necessita serveis cada dia, s’acabarà el nou 
CAP, tindrem la nova escola de Can Carner, i l’ampliació de la 
Biblioteca, però hi haurà projectes diferents que aquesta 
legislatura destacaran molt més que altres vegades, són 
projectes que acaben cohesionant al municipi, com és la 
recuperació de la fàbrica Tolrà i tot el que allà si vol fer, 
la millora i ampliació de la plaça Major, Cal Calisó, el Parc 
de Canyelles fins a l’Airesol-C i l’acabament de la ronda fins 
a la nova rotonda del Cementiri. Evidentment un tema que 
durant aquesta campanya electoral, tots els partits polítics 
hem volgut prioritzar, i és que el 83% de verd, de no 
urbanitzable que tenim en el nostre municipi, és un patrimoni 
que l’hem d’ordenar i millorar, i projectes com la nova 
oficina del parc de Castellar, el pla director del riu Ripoll, 
el seu arranjament o la xarxa de camins, seran els que haurem 
de posar sobre la taula, i més tenint en compte que hi ha un 
acord unànime en  tirar endavant el Pla Estratègic del 
municipi, és una responsabilitat que tenim a nivell polític. 
Val a dir que el que hem rebut no és un mandat de poder 
 
 
 Essent un quart de dues de la tarda, s’aixeca la sessió, 
de la qual per a constància general es recull en el Llibre 
d’Actes, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 
                                      


